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Abstract (en)
A device is described, by means of which, on a web-fed rotary printing machine having printing units arranged in a row and a web guide which
is contactless in operation and essentially horizontal, the position of a print carrier web can be altered when the printing machine is switched off
in such a way that the normally concealed parts of a printing unit are accessible for refitting or servicing work. The device comprises two web
displacement elements, between which the print carrier web is passed in a contactless manner in operation and which can be moved along a
vertical guide into an upper or a lower position when the machine is switched off. At least in the lower position, the upper web displacement element
is accessible. The web length required for altering the web position is released by an upstream web storage element and tightened again into the
operating position when the web displacement elements have been moved back. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung beschrieben, mittels derer an einer Rollenrotations- Druckmaschine mit in Reihe angeordneten Druckeinheiten und einer
im Betrieb berührungsfreien, im wesentlichen horizontalen Bahnführung die Bahnlage einer Bedruckstoffbahn bei abgeschalteter Druckmaschine
derart veränderbar ist, daß die normalerweise verdeckten Teile einer Druckeinheit für Umrüst- bzw. Wartungsarbeiten zugänglich werden. Die
Vorrichtung umfaßt zwei Bahnverdrängungselemente, zwischen denen die Bedruckstoffbahn im Betrieb berührungsfrei hindurchgeführt ist, und
die bei abgeschalteter Maschine längs einer vertikalen Führung in eine obere oder eine untere Position verfahrbar sind. Zumindest in der unteren
Position ist das obere Bahnverdrängungselement begehbar. Die für die Veränderung der Bahnlage erforderliche Bahnlänge wird von einem
vorgelagerten Bahnspeicherelement freigegeben und nach Zurückverfahren der Bahnverdrängungselemente in die Betriebsposition wieder gestrafft.
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